
Příloha č.

Vážený pane starosto, vážení radní, vážení zastupitelé.

Dne 30.9.2023 se u křižovatky před radnicí městského obvodu Ostrava-Jih konala

technoparty, kterou radnice nejenže povolila, ale zároveň spolufinancovala,

protože spoluorganizátory jak se později ukázalo byli zastupitelé Jan Tichánek a

místostarosta Mgr. Radim Ivan. Je velmi zvláštní, že ačkoliv akce tohóto typu

jsou každoročně problémem samospráv napříč Českou republikou, zastupitelstvo

městského obvodu Ostrava-Jih tuto akci schválilo. Možná měli výše jmenovaní

opravdu záměr upozornit na neudržovaný a nevyužívaný prostor okolo sousoší,

zvolili však velmi nevhodný způsob a zastupitelé jej posvětili.

Bohužel pro obyvatelé přilehlých ulic až do vzdálenosti bezmála kilometru

vzdušnou čarou byla sobota 30.9.2023 od 13:00 do 22:00 dnem neskutečného hluku,

před kterým se nedalo schovat ani v bytech za zavřenými okny. Na rozdíl od pana

místostarosty, který se na sociálních sítích vyjádřil, že kdo má problém s

hlukem ať jde bydlet do skanzenu a že sídliště už dávno není pro přespání před

tvrdou práci, mám jiný názor. Ve svém bytě chci o víkendu relaxovat před dalším

pracovním týdnem. Mám sousedy, kteří mají noční služby a přes den potřebují

spát, což v sobotu nebylo možné. Samozřejmě, že město není les a vždy v něm bude

hluk, ale to co se v sobotu ozývalo byl opravdu nesnesitelně.

PROTO SI DOVOLUjI TOUTO FORMOU PODAT OFICIÁLNÍ STÍŽNOST NA KONÁNÍ TÉTO AKCE A NA

PŘÍPADNÉ OPAKOVÁNÍ, jak na sociálních sítích výše jmenovaní avizují.

Prostor si jistě zaslouží upravit a opravit, ale konání takovýchto hlučných akcí

v těsné blízkosti obytné zástavby je velmi nevhodné, třebaže se zakrývá honosným

tvrzením, že město musí žít i v ulicích, jak pánové velmi rádi opakovali na

sociálních sítích. Zrovna TECHNO je jednou z "nejagresivnějších" Forem hudby,

která může citlivějším lidem způsobit zdravotní komplikace.

Co se týká reakcí pana místostarosty Mgr.Radima Ivana na sociálních sítích, kdy

například obyvatelé posílá žít do skanzenu, je to dle mého názoru velmi nevhodné

od radního městského obvodu, chovat se takto k obyvatelům. Není ochoten příjmout

negativní reakce a většinu jich znevažoval zejména ve svém článku Techno mělo

zaujmout vaši pozornost. Máme ji. Výborně. , kde napsal: "Proč to lidem vadilo?

Protože nejsou zvyklí, že se v okolí jejich domu něco děje. Těmto lidem bohužel

vadí i když postavíme hřiště nebo udělá škola nějakou akci." Tyto reakce a

přístup k občanům s jiným názorem jsou velmi podobné těm, které jsme měli

možnost číst v roce 2015 a 2016, kdy se někteří radní snižovali k osobním a

někdy i vulgárním útokům vůči lidem s opačným názorem. Věřím, že tato situace se

nyní opakovat nebude a radnice příště lépe zhodnotí vliv na místní obyvatele

všech akcí, které bude v obvodě povolovat a podporovat.

Děkuji za pochopení a případnou odezvu. I _
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